

萬泰認證

能源管理体系认证证书

东莞志丰电子有限公司

注册地址：东莞市石排镇向西村石崇大道石崇工业园

统一社会信用代码：9144190073501709XU

建立的管理体系，按照以下标准评审合格，特发此证。

GB/T23331-2020 / ISO50001:2018; RB/T101-2013

认证范围

电子零部件（蜂鸣器、喇叭、麦克风）和耳机（涉及行政许可的限许可范围内）的生产所涉及的能源管理

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会网站（www.cnca.gov.cn）上查询。

（获证组织审核周期内万元产值综合能耗、产品单位产量能耗及能耗核算边界见标有相同证书注册号的证书附件，主证书必须与证书附件同时使用）

首次发证日期：2023年11月03日

最新发证日期：2023年11月03日

证书号：15/23En0234R00

有效期至：2026年11月02日



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C015-M

第一次监审	第二次监审	第三次监审
-------	-------	-------

汪晓军
总经理

证书有效期内，每年至少进行一次现场监督活动，每次监督活动后，WIT将在本证书上加贴合格标签。凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的，本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。

萬泰認證

Energy Management System Certificate

This is to certify that the Management System established by

KINGSTATE ELECTRONICS (DONGGUAN) CO.,LTD

Registere Address: 11#, Chongtian Road, Shichong Industrial Park, Shipai Town, Dongguan City,Guangdong Province, P.R.China

Unified Social Credit Code: 9144190073501709XU

has been assessed to comply with the requirements of the standard
GB/T23331-2020 / ISO50001:2018 ;RB/T101-2013

Scope of certification

Energy management involved in the production of electronic components (buzzers, speakers、 microphones) and earphones (within the limits of administrative permits)

The Certificate information can be inquired on the official website of CNCA (www.cnca.gov.cn) .
(See the certificate attachment marked with the same certificate registration number for the comprehensive energy consumption per 10000 yuan output value, energy consumption per unit output and energy consumption accounting boundary within the audit cycle of the certified organization. The main certificate and the certificate attachment shall be used at the same time.)

Original Certification Date: Nov/03/2023
Issue Date: Nov/03/2023

Certificate No. : 15/23En0234R00
Valid Until: Nov/02/2026



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C015-M

First Surveillance	Second Surveillance	Third Surveillance
-----------------------	------------------------	-----------------------



General Manager,Wang Xiaodong

During the validity period of the certificate, a surveillance audit shall be conducted at least once a year, and the interval between the two audits shall not exceed 12 months.

The certification organization must conduct surveillance audit regularly and the registration certificate continues effective after the eligible surveillance audit. The compliance label will be attached to the registration certificate after the eligible surveillance audit.

Where the scope of certification involves administrative licensing or national compulsory certification requirements, this certificate will become invalid with the invalidation of the relevant administrative license or national compulsory certification certificate.

Hangzhou WIT Assessment Co.,Ltd.

14 F, Building A, International Sunyard, No.1750 Jianghong Avenue, Binjiang District, Hangzhou

萬泰認證

能源管理体系认证证书附件

公司名称：东莞志丰电子有限公司

注册地址：东莞市石排镇向西村石崇大道石崇工业园

统一社会信用代码：9144190073501709XU

审核类型及时间	审核周期单位产品/产值能耗	能耗核算边界
注册审核 2023年10月10-11日	2022年1月至12月 万元产值综合能耗：6.5631 kgce/万元 产品单位产量能耗： 蜂鸣器：40.603 kgce/万个 麦克风：164.732 kgce/万个 喇叭：45.189 kgce/万个 耳机：99.995 kgce/万个	主要产品产量： 蜂鸣器：1632.74万个 麦克风：160.98万个 喇叭：1173.63万个 耳机：1193.36万个 工厂范围：东莞市石排镇向西村石崇大道石崇工 业园崇田路11号A栋、B栋、C栋、D栋、E栋、行 政楼、宿舍楼（含食堂）
	2023年1月至8月 万元产值综合能耗：8.5228 kgce/万元 产品单位产量能耗： 蜂鸣器：60.124 kgce/万个 麦克风：111.527 kgce/万个 喇叭：47.321 kgce/万个 耳机：203.161 kgce/万个	主要产品产量： 蜂鸣器：773.90万个 麦克风：122.55万个 喇叭：838.86万个 耳机：333.16万个 工厂范围：东莞市石排镇向西村石崇大道石崇工 业园崇田路11号A栋、B栋、C栋、D栋、E栋、行 政楼、宿舍楼（含食堂）
第一次监审		
第二次监审		

首次发证日期：2023年11月03日
最新发证日期：2023年11月03日

证书号：15/23En0234R00
有效期至：2026年11月02日



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C015-M

汪晓军
总经理

证书有效期内，每年至少进行一次现场监督活动，每次监督活动后，WIT将在本证书上加贴合格标签。凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的，本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。